
 
Referat Bestyrelsesmøde d. 12/9-23 kl.19   

  
  

Deltagere: Heidi Selmer Pedersen (HSP), Bo Pedersen (BP), Jeannette Würtz (JW), Per 
Andersen (PA), Jens Dalsgaard Hansen (JDH), Jette Caludann (JC), Jesper Rasmussen (JER), 

Per Nielsen (PN), Jan Schunck (JS) 
  

Fraværende:  JC, JER 
  

Referent: JW 
 

Ordstyrer: PN 

 

1. Samarbejde med hallen i vinterperioden 2023-2024 (oktober-marts) 

Vi udarbejder nyt oplæg til aftale i HR- og forretningsudvalget.  

 

2. Henvendelse fra medlem omkring mulig flex-medlemskab (9 hullers) (se vedhæftet mail) 

Dette arbejdes ind i strategi 2024-2026, hvor der skal ses på alle vores kontingenter. 

 

3. Planlægning af kalender 2024 

Jens taler med Casper vedrørende begynderhold 

Bo drøfter med turnerings- og aktivitetsudvalget kommer med udkast til ny 

 turneringsplan for 2024 – denne skal HR- og forretningsudvalget have inden 14 dage. 

 

4. Opdateret årshjul 

Alle har ansvaret for at opdatere dette inden 14 dage. 

 

5. Økonomi / Strategi 

Jf. Seneste månedsrapportering ved udgangen af august, vil resultatet i 2023 udgøre et rent nul. Det 

er en budgetafvigelse på ca. 150.000, som skyldes mindre greenfee indtægter og færre medlemmer 

end budgetteret. 

Ud fra situationen, anser bestyrelsen det som tilfredsstillende, da der er sket en øgning af 

indtægter/fald i udgifter på mere end 700.000 ift. årsregnskabet 2022. 

HR- og Forretningsudvalget har ansvaret for oplæg til budget og strategi 2024-2026 til kommende 

bestyrelsesmøde 24.10.2023, hvor følgende skal tænkes ind. 

Greenfee 

Kontingenter 

Prissatser - træning, prøvemedlemsskaber, 



Turneringer 

Leasingaftaler - udløb 

Kontingentfritagelse 

Begynderhold 

Opgavefordeling 

Trivsel 

Energibesparelser 

Bytning af greenfeebilletter 

Sponsorer 

Jubilæumsfest 

Pro shop 

 

6. Forberedelse af medlemsmøde 

Medlemsmøde lægges på golfbox med tilmelding 

Dagsorden til medlemsmødet er følgende, 

Økonomi (HR- og forretningsudvalget) 

Budget (HR- og forretningsudvalget) 

Forventninger til vinterbanen (Baneudvalget) 

Nyt Golfsamarbejde (HSP og JS) 

Medlemsundersøgelse (HSP) 

 

7. Personale – Lukket punkt  

 

8. Evt. 

- Frivillige tirsdag - Greenfee PA 

o Tirsdagsholdet har spurgt ind til en tur – PA får dette sat i værk 

 

- Jan Schunck har undersøgt forskellige muligheder 

o Mulighed for gratis gødning fra Sindal Biogasanlæg 

o Brønderslev kommune vil være behjælpelig med etablering af lade standere – Jan 

Schunck sætter i gang med Mikael Klitgaard 

 

- Besparelser.dk 



o Mulighed for ekstern hjælp til at undersøge besparelsesmuligheder – det er 

omkostningsfrit, hvorfor der arbejdes videre med dem som samarbejdspartner 

 

 

 

 

 


